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W samym centrum Parlamentu Europejskiego w Brukseli porozmawialiśmy z europosłem
Łukaszem Kohutem. Dlaczego śląski polityk wystąpił na unijnym forum w wiślańskim
brucliku? W którym kierunku zmierza polityka energetyczna UE? Jak układa się jego
współpraca z Leszkiem Millerem, Janem Olbrychtem czy Jerzym Buzkiem? Te i inne tematy
poruszyliśmy w poniższym wywiadzie.
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